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Raadsvergadering 
15 april 2020

Schriftelijke 
beraadslagingen 

Onderwerp: extra subsidie veilig thuis
Agendapunt: 12

Reactie College op inbreng van fractie(s)

Door middel van Veilig Thuis voeren wij onze wettelijke taak uit op het gebied van huiselijk 
geweld en kindermishandeling. Door een toename van de werkzaamheden zijn wachtlijsten 
ontstaan, wat uiteraard niet wenselijk is. Gemeentebelangen vraagt zich af of de groei te 
maken heeft met acceptatie of dat we meer preventief beleid zouden moeten opstellen. De 
meldcode zorgt er voor dat signalen in een zo vroeg mogelijk stadium worden opgepakt. Dat is 
dus juist een vorm van preventie, om erger te voorkomen. De Christenunie en Groen Links 
onderstrepen dit belang ook in hun bijdrage. De situatie van kwetsbare kinderen in CORONA 
tijd wordt actief opgepakt door ons, waarbij onze casemanagers jeugd nauw samenwerken met 
onze partners zoals scholen, kinderopvangorganisaties etc. Voor die kinderen  organiseren we 
plekken in de opvang.

Voor wat betreft de groei noemt GB dat er geen groei is in het eerste half jaar van 2019 op 
basis van de CBS cijfers. Dat klopt inderdaad, zoals u ook in het raadsvoorstel kunt lezen heeft 
de groei zich ingezet vanaf mei 2019. Dat is dus in de halfjaarcijfers nog niet zichtbaar.

De bijbehorende brief hebben wij opgesteld om aan te geven dat we graag nadere analyses en 
gesprekken hebben om de groei te analyseren en wellicht tot andere werkafspraken te komen. 
Zo zou het kunnen zijn dat minder ernstige meldingen sneller kunnen worden teruggelegd bij 
ons eigen sociaal team. De brief is door ons opgesteld om te kijken of we daarmee kunnen 
voorkomen dat de bijdrage structureel omhoog gaat. De brief is daarmee ook direct een 
antwoord op vraag vier van GB. Ook vinden wij de aansturing van Veilig Thuis en de positie 
van de regiogemeenten daarin complex en gaan wij hierover graag nader in gesprek. Er is 
geen andere aanleiding dan bovengenoemd, om de brief op te stellen. Dit in de richting van de 
PvdA die hiernaar vraagt.

De dekking van de meerkosten kan niet meer incidenteel, via het budget OGGZ zoals in 
eerdere jaren. Daarom vragen we u om een extra bedrag in de begroting op te nemen. Deze 
wijziging nemen we mee in de voorjaarsnota 2020.

Uiteraard wordt u in de toekomst op de hoogte gehouden van de stand van Zaken bij Veilig 
Thuis.
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